

Rules for the Use of Chapel of Repose

As of 1st January 2018 the following are the rules for the use of the Chapel of Repose at St. Michael's Church, Ipoh

1. Donations for the use:

a)	Parishioners of St. Michael	RM 300 per night
	Non-Parishioners	RM 400 per night
	Non-Catholics	RM 800 per night
* The charges will be based on the deceased faith.		

- b) A deposit of RM 200 (Refundable) will be imposed.
2. Church of St. Michael will not provide tables, chairs and trolley
 3. Undertakers will have to clear & remove all rubbish every night before closing. Failure to do so the deposit of RM 200 will be forfeited.
 4. Main Gate of the church will be closed at 12 midnight. Staying overnight is not allowed.
 5. Extra charges will be levied if extra electrical gadgets are added by the family or undertakers.
 6. No advanced bookings are allowed. The use of Chapel of Repose is on a first come first served basis.
 7. General cleanliness of the place are expected of all.
 8. The person responsible are to ensure that all air conditioners, fans, water taps are turned off before leaving the premise.
 9. Final decision rests on Church of St. Michael Management and cannot be contested.
 10. Church of St. Michael Management reserved the right to revise the rules without prior notice.

圣米高堂殡仪馆停柩章程

怡保圣米高堂谨于 2018 年 1 月 1 日开始使用殡仪馆章程如下：

1. 租金收费：

a)	圣米高堂教友	300 令吉（一晚）
	非圣米高堂教友	400 令吉（一晚）
	非天主教徒	800 令吉（一晚）
	注：收费以亡者信仰为准	

b) 将征收 200 令吉作为押金（可退还）

2. 本堂将不提供桌、椅及手推车。
3. 租用期间，殡仪业人员必须每晚保持卫生清洁，如未能遵守押金将被没收。
4. 教堂前的铁门将于午夜 12 时关闭，本堂不允许租用者留宿。
5. 租用者或殡仪业人员不可使用额外的电器，若费用过多，必须承担。
6. 不接受预定殡仪馆，将以先到先得方式进行。
7. 保持场地卫生清洁是必然的。
8. 负责人离开殡仪馆前，确保冷气，电风扇，水喉都关上。
9. 圣米高堂职员的指示将是最后的决定。
10. 此规章如有不尽善处，本堂有权力增删之。